

Styremøte nr. 1

Torsdag 14. April kl. 16.30-18.00 på kontoret

Til stede: Hanne Skjeldrum Fretheim, Jan Sundby Ekeberg, Randi Raaen, Tore Skjeldrum, Linda Skjeldrum, Jan Haldor Skramstad og Anne Lise Bjørge Erichsen. Steinar Knutsen hadde avtalt fravær.

Sak nr. 1: Innkalling.

Ingen kommentarer til innkalling.

Sak nr. 2: Evaluering av årsmøtet 7.4.2016

Årsmøtet 2016 ble av et langt møte. Styret diskuterte årsberetningene som ble fremlagt på årsmøtet, noen mente at enkelte kanskje var litt for omfattende, samtidig som styret også mente at årsmøtet jo er rette stedet der komiteene har muligheten til å presentere seg og det arbeidet komiteene utfører. Jan-Haldor forteller at i fotballkretsene gis materialet ut skriftlig og at de ikke blir lest opp. Styret konkluderte med at vi opprettholder nåværende praksis. Styret vil imidlertid oppfordre komite lederne til å være konkrete og forholdsvis kortfattet i sine beretningene. Styret drøftet også mulighetene for å lage en disposisjon/mal. Styret vil komme tilbake til denne saken seinere.

Styret mente også at man i fremtiden kan ha en noe mer kortfattet presentasjon av regnskapet også, og heller la årsmøtet stille spørsmål.

Årsmøtet behandlet tre forslag denne gangen, dette forklarer også hvorfor årsmøtet tok lenger tid enn tidligere. Styret mener imidlertid at det er positivt at medlemmene er engasjerte og aktive. Så det at møtet varte lenger enn tidligere er noe vi kan leve med. Bildequiz ble et vellykket innslag og styret har fått bare positive tilbakemeldinger på årsmøteavviklingen.

Sak 3: Bestemme møtetidspunkter og evt. forslag på steder

Torsdag 9. juni, kl. 18.00-22.00. Styremøte (18.00-19.00) og sommeravslutning med komité lederne kl. 19.00-22.00.

Torsdag 25. August, kl. 16.00. Styremøte på hytta til Jan

Torsdag 13. oktober kl. 18.00-20.00. Styremøte på Melen Hjemmebakeri, Hanne tar kontakt med Jakob Vik og undersøker om det er mulig. Hvis det ikke lar seg gjøre har Hanne ansvar for å finne et nytt sted.

Torsdag 27. oktober, kl. 19.00. Høstmøte på Sørvangen.

24.november kl. 18-00-22.00. Juleavslutning for styret på Rønnehue.

Sak nr. 4: Vestskogdagen

Har fordelt det meste av oppgavene.

Hanne har vært i kontakt med Maria Bostrøm, bruket låser opp/låser igjen bommen.

Tore har ansvar for parkering, Bjørn Syvertsen merker veier, trenger merkebånd. Linda skaffer merkebånd.

Hanne tar kontakt med Bjørg Halden om arrangementskomiteens oppgaver på arrangementet.

Dag Arne Roum holder foredrag.

Jan ønsker velkommen og leder dagen.

Tore tar med høytalere.

Randi tar imot inngangspenger og selger dvd og bøker etc.

Oppmerksomhet til Roum: eplesaft fra Linda, blomst og noen bøker.

Bjarne lager program.

Anne Lise har ansvar for å sette inn annonse i Drammens Tidende og få inn arrangementet på dt.no/detskjer.

Sak nr. 5: Tur til "Borrehaugene" ved Jan

30 stykker på lista nå, en avmelding. Sju ledige plasser, påmeldingsfristen går ut i morgen.

Jan oppfordret styremedlemmene til å få med seg noen flere.

Kaffe og boller på vei til Midgard, hjemturen på gamle E18, quiz på veien hjem.

Jan kjøper servietter, kopper etc.

Sak nr. 6: Siste styremøte før sommeren og sommeravslutning for styret med eventuelt gruppelederne.

Ansvarlig Randi og eventuelt Bjørg Halden, Randi avtaler med Bjørg. Hanne tar kontakt med Maria Bostrøm for å høre om vi kan bruke Sverresborg.

Sak nr. 7: Kulturdagen på Skjeldrumsaga 18.september. Kort orientering.

To møter, siste møte avviklet i forkant av årsmøtet. Fra styret er Linda, Jan og Hanne. Bjarne, Reidar, Tom og Hans. Lars Kihle også med.

Programmet er allerede fastsatt.

Arrangementet vil bestå av blant annet:.

Musikalsk innslag ved Rypaas med orkester.

Jørg Nordås fra Sande kommer med en Isachsen-vinsj, Linda ordner med tømmer.

Parkering ved Linda.

Gammel traktor, Linda ordner.

Natursti ved Lars.

Styret er med på dugnad i forkant av arrangementet, etter nærmere beskjed fra Linda.

Sak nr. 8: Rønnehue, utleie m.m.

Orientering ved Hanne. Rønnehue-komiteen skal ha møte med Maria Bostrøm i slutten av mai. Linda tar dette videre på vegne av styret.

Sak nr. 9: Åpen dag på Borgesamlingene. Oppussing av skiltet.

Jorun Åserud fremmet forslag om dette på årsmøtet. Oddvar Borge gitt tilbakemelding til Hanne om at dette var hyggelig. Han oppfordret også til at hans telefonnummer kan oppgis på hjemmesiden slik at det blir enkelt for å besøke samlingen.

Når det gjelder en egen dag skyver vi dette frem til 2017.

Oppussing av skilt, Hanne tar kontakt med noen av medlemmene om dette.

Eventuelt

Protokoll fra styremøte nr. 7 godkjent.